
                                               Protokół Nr XXI
z  XXI Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia 19 wrzesnia 2008r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Otwarcia  obrad  XXI  Sesji  Rady  Gminy  Kluki  dokonał 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Grzegorz  Augustyniak,  który  przewodniczył 
obradom. Powitał serdecznie wszystkich  radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik, 
Panią  Sekretarz,  radcę  prawnego  P.Andrzeja  Domańskiego,  sołtysów  oraz 
przybyłych gości  i stwierdził, iż na stan 15 radnych obecnych jest 15 radnych. 
Obrady są prawomocne.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie  porządku obrad.
           Porządek  obrad  radni  otrzymali   z zawiadomieniem  i materiałami  na 
sesję.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  w  punkcie  7  obrad  "Podjęcie 
innych  niezbędnych  uchwał" podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia 
przedszkola w Klukach.
Proponowany porządek sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2008 rok.
5. Podjęcie   uchwały  w   sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości (obręb Kluki)
6. Podjęcie   uchwały  w   sprawie    wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości (obręb Trząs).
7. Podjęcie  innych niezbędnych  uchwał.
8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Kluki za I półrocze 2008 r.
9. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
10.Interpelacje i wolne wnioski.
11.Sprawy różne.
12.Zakończenie obrad.

Za  przyjęciem  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  zgłoszonej  propozycji 
głosowało 15 radnych, wstrzymujących się 0 radnych, przeciw 0 radnych. 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z ostatniej sesji  był do wglądu  w siedzibie Rady Gminy, 
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natomiast w dniu sesji na sali obrad.
Uwag do protokołu nie wniesiono.
Za przyjęciem  protokołu  głosowało 15 radnych, wstrzymujących się 0 radnych, 
przeciw 0 radnych. 

Punkt 4  - Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Kluki na
            2008 rok.
           Do projektu budżetu złożona została autopoprawka, którą radni otrzymali 
przed sesją.
Skarbnik  Gminy  omówiła  zmiany  wprowadzone  do  budżetu  na  2008  r.  w 
zakresie zadań własnych i zleconych oraz poprosiła o dopisanie w zał. nr 4 w 
pkt  3  „2.  Budowa  Zintegrowanego  Systemu  e  –  Usług  Publicznych 
Województwa  Łódzkiego...”  w kol.  6  (dysponent)   ''Województwo  Łódzkie'' 
zamiast ''UG Kluki''.
Radny Henryk Kęsy zgłosił uwagę odnośnie pkt 6 „Szkoły podstawowe - zakup 
usług  remontowych”.  W  tej  chwili  jest  125.514  zł.  Przy  poprzednich 
przesunięciach  była  w  sumie  tylko  kwota  36.500.  Komisja  Budżetowa 
zakwestionowała przesunięcie 80 tys zł. Chodzi o to, skąd ta kwota powstała 
mimo zastrzeżeń Komisji Budżetowej.
Skarbnik – w rozdziale 80195 „Pozostała działalność” były planowane wydatki, 
była m.in. rezerwa. Ta kwota się wzięła stąd, że z tych pozostałych wydatków 
przesunięte  zostały  środki  zarządzeniem Wójta  na  remont,  ponieważ  remont 
trzeba  było przeprowadzić w okresie wakacyjnym VII-VIII. 
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Zofia  Dyła  zapoznała  z 
protokołem Komisji z dnia 11 lipca 2008 r.
Wójt poinformował, iż procedura dotycząca przetargów na remont szkół została 
przeprowadzona  przez  dyrektorów  szkół  z  Parzna  i  Kaszewic  wspólnie  z 
Zespołem Obsługi Szkół. Kosztorys wstępny zrobiony był przez Pana Lasonia, 
który nie był zainteresowany wykonawstwem.  Inna firma, która wykonywała 
drugi kosztorys też nie była zainteresowana wykonawstwem. 
W wyniku dyskusji ustalono, że Komisje Budżetu i Finansów oraz Rewizyjna na 
miejscu (w poszczególnych szkołach) wyjaśnią rozbieżności. 
Radna  Zofia  Dyła  zapytała  Panią  sołtys  ze  Ścichawy  odn.  dotacji  w  wys. 
8.976zł, jakie prace są robione i co jeszcze jest planowane.
Sołtys Lilia Kłysik omówiła zakres dotychczas wykonanych prac oraz potrzebę 
wykonania m.in. oświetlenia, doprowadzenia wody, podbitkę do sufitu, okien.
Przewodniczący Rady – Gmina daje materiał, a robocizna ich własna.
Wójt- był wniosek ze sołectwa Ścichawa o zwiększenie środków. Ta propozycja 
znalazła się w projekcie uchwały.
Pan Wójt poinformował, iż byłoby wskazane rozstrzygnięcie 2 przetargów na 
budowę kawałka drogi  w  Strzyżewicach – 500 m i  100 m w Kaszewicach. 
Kosztorys  w  Strzyżewicach  opiewa  na  kwotę  191.407  zł,  natomiast  w 
Kaszewicach 48.260 zł. Pytanie, jak to w tej chwili potraktować? Winny być 
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zabezpieczone środki w budżecie w pełnej wysokości na te 2 inwestycje. A co 
zrobimy z Kawalcami? 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował ogłoszenie przetargów również z 
Kawalcami. 
Radni wyrazili zgodę na ogłoszenie 3 przetargów.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 34/XXI/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 19 września 2008r.

w sprawie zmian w budżecie  Gminy Kluki na  2008 rok.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Punkt 5 - Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia   zgody  na  sprzedaż
            nieruchomości  (obręb Kluki).
       Radny Jerzy Konieczny – na Komisji  Infrastruktury myśmy tą sprawę 
rozpatrywali.  Dlaczego  ten  Pan  od  razu  do  przetargu  nie  wystąpił  kupując 
sąsiednią działkę.  
Wójt – wtedy nie było tego zainteresowania ze strony kupującego.
Radca prawny A.Domański – podejmujecie Państwo decyzję o sprzedaży. Jeżeli 
nabywcą  może  być  ograniczona  ilość  podmiotów  to  organizuje  się  przetarg 
ograniczony do tej liczby podmiotów.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt uchwały.
Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 35/XXI/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 19 września 2008 r.

w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Punkt 6 - Podjęcie  uchwały w  sprawie   wyrażenia  zgody na sprzedaż
            nieruchomości (obręb Trząs).
            Radny Stanisław Gil  opowiedział się za sprzedażą działki. 
Radny Jerzy Dymiński – Panie Wójcie tam są takie boiska.Czyje te grunty są? 
Wójt -  Agencji były, a czy są nie wiem.
Radny Stanisław Gil – Trząs ma ładną działkę ok. 50a, tam gdzie stara szkoła 
była.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt uchwały.
Za  wyrażeniem zgody na sprzedaż głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 
wstrzymujących się  0 radnych.

Uchwała Nr 36/XXI/08
Rady Gminy Kluki
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z dnia 19 września 2008r.
w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Punkt 7 – Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
 Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  przedszkola  w  Klukach 

wszyscy radni otrzymali przed sesją. 
Przewodniczący  Rady  Gminy   zapoznał  z  treścią  pisma,  które  wpłynęło  od 
Dyrektora Zeszpołu Szkół w Klukach w sprawie utworzenia przedszkola. 
Komisje  Rewizyjna  i  Budżetowa  zajmowały  się  tą  sprawą  wcześniej  na 
dzisiejszych posiedzeniach.
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy jest uzasadniona potrzeba 
podejmowania tej uchwały  w dniu dzisiejszym.
Radny Henryk Kęsy – arkusze organizacyjne są zatwierdzane do końca maja na 
rok następny szkolny.
Sekretarz  – nie, ale jaka jest motywacja, żeby przesuwać. Przecież nic się nie 
zmieni.
Przewodniczący Rady – tzn. Rada chciałaby przeanalizować i zgłębić, czy jest 
uzasadnione  utworzenie tego przedszkola.
Sekretarz -tak, bo w tej chwili oddział przedszkolny funkcjonuje niezgodnie z 
ustawą o systemie oświaty.
O godz.1400 salę obrad opuściła Radna Danuta Stankowska.
Radny  Henryk  Kęsy  -   przy  przeglądaniu  Statutu  Zespołu  Obsługi  Szkół 
przeglądałem również  Statut Zespołu Szkół. Tam m.in. jest zapisane, że w skład 
Zespołu wchodzi  szkoła podstawowa, oddział przedszkolny i gimnazjum. Jest 
kilka (12-15) punktów, które dotyczą typowo przedszkola i tam pisze, że mogą 
uczęszczać dzieci w wieku od 3-6 lat. Ten statut też Kuratorium zatwierdzało. W 
związku z powyższym w przyszłym tygodniu możemy się spotkać i ewentualnie 
doczytamy   pewne rzeczy i dopiero wtedy byśmy podjęli decyzję.
Przewodniczący  Rady  –  zapytałem się  Pani  Dyrektor  i  Kierownika  Zespołu 
Obsługi  Szkół  z  czym  to  się  wiąże.  Odpowiedź  była  jednoznaczna  1  etat 
wzrasta, powstaje osobna placówka. 
Radny Stanisław Gil – uważam, że ten jeden etat to nie są duże pieniądze, jeśli 
są dzieci.
Przewodniczący Rady – sugerowałem Pani Dyrektor, że może mieć tu i tu po 
pół etatu.
Radna Zofia Dyła  poinformowała, iż Pani Dyrektor powiedziała, że ma pełną 
obsadę.  W  statucie  jest  zapisane,  że  organami  przedszkola  są  dyrektor 
przedszkola  i  Pani  Dyrektor   objaśniła,   że  ona  przejmie  obowiązki  tego 
dyrektora.   Radny  Czesław  Siewiera  dodał,  że  Pani  Dyrektor  zapewniła,  iż 
nikogo zatrudniać nie będzie.
Wójt  –  tak.  Ta  sama  Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  będzie  dyrektorem tego 
całego zespołu wraz z przedszkolem.
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Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt uchwały, zaznaczając iż należy 
skreślić  wyrazy: w tytule „samorządowego”, w § 1  „Gminne” i „Publiczne” 
oraz wyraz „września” zamienić na „października”. Skreślenie dotyczy  również 
wyrazów w załącznikach Nr 1 i 2 w różnych odmianach. Po § 4 w projekcie 
uchwały zamiast  „§ 1” wstawić „§ 5”.
Radca prawny Andrzej Domański dodał, że statut będzie jeszcze oceniamy przez 
organ nadzoru  pedagogicznego,  jakim jest  kurator.  Opinia  kuratora  na  temat 
utworzenia   przedszkola  i  przyłączenia  go  do  Zespołu  musi  się  opierać  na 
wyniku i analizie tego statutu. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  11  radnych,  przeciw  0  radnych, 
wstrzymujących się  3 radnych (1 radna nieobecna).

Uchwała Nr 37/XXI/08
Rady Gminy Kluki
z dnia 19 września 2008 roku

     w sprawie utworzenia przedszkola
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Punkt  8  - Informacja z wykonania budżetu Gminy Kluki za I półrocze 2008 r.
Przewodniczący  Rady  Gminy   zapoznał  z  pismem  przewodnim  i 

Uchwałą Składu Orzekającego Nr II/171/2008 z dnia 10 września  2008 r.  w 
sprawie pozytywnej opinii dot. wykonania budżetu Gminy Kluki za I półrocze 
2008r.
Skarbnik  Gminy poprosiła  o  poprawienie  błędu  na  str.  47  informacji  z 
wykonania  budżetu  w  tabelce  dot.  oświaty  i  wychowania  jest  3.814.284,00 
winno  być  3.914.284,00.  Niżej  jest  2  razy   oddział  Kaszewice,  winno  być 
Kaszewice u góry a na dole Parzno.
Wójt poinformował, iż radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za I 
półrocze,  które  nie  podlega  podjęciu  uchwały  przez  radę.  Dochody  zostały 
wykonane w około 56%, wydatki w  35%. Wydatki głównie skumulowane są w 
II półroczu, ze względu na procedury przetargowe.
Radny Henryk Kęsy –budżet jest dokładnie opracowany w porównaniu z tym co 
było w ubr. np. w planie.
Przewodniczący Rady – i tak byśmy sobie życzyli. Dla nas jest to czytelne.
Radny  Henryk  Kęsy  –  miałem  zastrzeżenia  odnośnie  energii  w  Klukach  w 
oświacie. Oświetlenie uliczne tam jest tylko 28046 a myśmy składali wnioski 
m.in. ja także o wydłużenie oświetlenia o jeden słup w kierunku Bożego Daru.
Wójt  poinformował,  iż  została  zapłacona  jedna  poważna  faktura.  Było  to 
zobowiązanie z ubr. Niewykonanie   wynika z tego, że był zapas zarówno lamp 
jak i całego sprzętu z roku ubiegłego. Teraz planujemy zakup.
Radny Bogdan Trzmiel – jedną lampę na Podwódkę w stronę Kuśmierka.
Wójt – mam prośbę, żeby nie na sesji tylko zgłaszać bezpośrednio przy okazji 
pracownikowi.
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Radny Romuald Śniady – jest duża suma zaległości podatkowych.
Wójt – ta suma ciągnie się od wielu lat, bo choćby sam SKR jest nam winien 
120 tys. złotych. Muszą oni powołać likwidatora.
Więcej uwag nie było.

Punkt  9  -   Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

Wójt Pan Bernard Stein przedstawił informację z działalności międzysesyjnej:
● Ujęcie  wodociągowe  w  Parzniewicach.  W  1/3  staliśmy  się 

współwłaścicielem.  Stoimy przed dylematem budowy stacji  uzdatniania 
wody na tym ujęciu, ponieważ przekroczona tam jest zawartość żelaza. 
Sanepid  dał  termin  do  końca  przyszłego  roku  na  poczynienie  starań 
dotyczących budowy stacji uzdatniania. Komisjom zostały przedstawione 
wstępne  propozycje  pisemne.  Prośba,  aby  komisje  się  tym  zajęły  i 
wypracowały stanowisko. 

● Ogłoszona została licytacja gruntów przed CPN w Klukach 4,52 ha za 
215.690 zł. Są to grunty oddzielające naszą działkę od "8". 

● Zrobione  zostały  drogi  w  Lesisku  –  kwota  294.526  zł,   Ścichawie  – 
236.677zł i Rozdzinie 85.843. 

● Zostały  dobrze  wykonane  i  rozliczone  drogi  dojazdowe  do  pól 
Podścichawa i Parzno.

● Zrobione  zostały  kosztorysy.  Jest  dokumentacja  na  przetargi  drogi  w 
Kaszewicach (ok. 48.000) i Strzyżewicach (ok.191.000 zł)

● Braliśmy  udział  w  dożynkach  powiatowych  i  parafialnych.  Powiatowe 
dożynki przyniosły nam sierp, a to wiąże się z organizacją  w  przyszłym 
roku  dożynek.  Jest  to  poważne  wyzwanie.  Mam prośbę  do  Państwa  i 
Radnych   o  przeanalizowanie  wszystkich  za  i  przeciw  co  do  miejsca 
organizacji  tych  dożynek  i  włączenia  się  wszystkich  w  organizację. 
Potrzeba  będzie  sporo  miejsca  i  zabezpieczenie  w  wodę,  energię 
elektryczną około 120 KW.

● Wyłoniony  został  wykonawca   na  wykonanie  ogrodzenia  szkoły  w 
Klukach.  Wczoraj  rozpoczęte  zostały  prace.  Kwota  jest  mniejsza  od 
zakładanej.

● Do oświetlenia  ulicy szkolnej  został  rozstrzygnięty przetarg.  Brako 1,5 
tys.  zł  i  uchwalone zostało  dzisiaj  w budżecie.  W poniedziałek  będzie 
podpisana umowa.

● Wodociąg Słupia – ze Starostwem staramy się sfinalizować założenie tego 
wodociągu.  Wstepnie  myśmy  mieli  robić  projekt  a  wykonawstwo 
Starostwo. W tej chwili oni się wycofują z wykonawstwa scedując na nas. 
Obiecują  dołożenie  środków.  Wszystkie  decyzje,  pozwolenia  musimy 
przepisywać na nas.

● Sporo  jest  skarg  z  Parzna  na  wałęsające  się  psy.  Prośba  do  sołtysa  o 
przesłanie zawiadomienia do mieszkańców, aby nie spuszczali tych psów.

6



● Wczoraj tylko przez 4 godziny jeździła równiarka, ponieważ są olbrzymie 
trudności z jej dostaniem. 

● SKR – teren został przejęty. Znalazł się chętny na wynajem na okres do 
lutego- marca roku przyszłego, żeby tam zrobić bazę magazynową. 

● Apteka  –  Pan  prowadzący  aptekę  wypowiedział  umowę.  Od  nowa 
musimy przeprowadzić procedurę przetargową.

● Drogi powiatowe – z Wicestarostą  ustalone zostały priorytety, które by 
były w przyszłym roku zastosowane co do remontu dróg powiatowych tj. 
Parzno- Roździn- Cisza, Domiechowice-Parzno, Zarzecze-Trząs i Nowy 
Janów.

● Informacyjnie -  teraz będę często na urlopie.

Radny Konieczny Jerzy – Panie Wójcie wspomniał Pan o dożynkach przyszło-
rocznych, ale ten Dom Kultury jest w opłakanym stanie. 
Wójt –  z dokumentacją przyjedzie w poniedziałek zespół projektowy. Wtedy 
dookreślimy rzeczy wynikające z inwentaryzacji tego obiektu m.in. schody we-
wnętrzne, które należy przebudować, bo nie spełniają wymogów. Czekamy na 
kosztorys  i  całościowo  dopasujemy  do  programu,  który  zostanie  ogłoszony 
ewentualnie ze środków unijnych. Natomiast nie wyobrażam sobie, żeby te do-
żynki były w centrum Kluk.
Radny Stanisław Gil – dokupimy te 4 ha i mamy swoje, i zorganizujemy dożyn-
ki.
Przewodniczący Rady – ale teren jest nieuzbrojony. 
Radny Henryk Kęsy – naszych z tyłu mamy ok. 11 ha  i jeśli my tej ziemi z 
przodu (4 ha)  nie będziemy mieli  to nasza działka  będzie nieatrakcyjna.  Po-
winniśmy być tym zainteresowani.
Wójt - w takim razie trzeba dla mnie umocowania prawnego, a jest nim uchwała 
o przystąpieniu i zabezpieczenie środków. 
Radny Czesław Siewiera – chciałem spytać o dowiezienie tłucznia na Chmielo-
wiec.
Wójt – wożą tłuczeń.
Przewodniczący Rady – zaczęliśmy o działce i musimy przegłosować jaka jest 
decyzja i do jakiej kwoty.
Radca prawny udzielił wyjaśnień odn. zakupu nieruchomości. Rada musi  wyra-
zić na to zgodę i podjąć uchwałę o nabyciu konkretnej nieruchomości. Omówio-
ne zostały także zasady licytacji nieruchomości przeprowadzanej przez komorni-
ka.  
Pan Wójt poinformował, iż suma szacunkowa wynosi 215.650 zł. Suma wywo-
ławcza tj. 1/3 ceny. Licytacja odbędzie się 7 listopada.
Przewodniczący Rady – w takim razie nie ma potrzeby się spieszyć. Temat uwa-
żam za zamknięty. Powrócimy do sprawy na następnej sesji.

Punkt 10 i 11 - Interpelacje i wolne wnioski oraz Sprawy różne.
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Radny Henryk Kęsy – odnośnie ulicy "Ciemnej" może by porozmawiać.
Wójt poinformował, iż wiele tych rozmów było już przeprowadzanych ale jeśli 
tak to jeszcze  raz  spróbuje.
Radny Bogdan Trzmiel – ostatnio nas odwiedził  pracownik Urzędu Gminy. 
Spisywał pokrycia dachowe.
Wójt  –  informacyjnie.  Tą informację  podajemy zarówno  do Starostwa jak i 
Urzędu Marszałkowskiego, stąd inwentaryzacja tego. W tej chwili dopłacamy 
do utylizacji eternitu na określonych zasadach. Ktoś zgłasza, że zdejmuje lub 
zdjął eternit, my do EKOREGIONU. Oni zabierają go i utylizują. Na zasadach 
określonych w porozumieniu ze Starostwem my za to płacimy.
Radny Bogdan Trzmiel – czy byłoby możliwe, aby starać się o dofinansowanie 
do budowy przydomowej oczyszczalni ścieków?
Wójt  -jest  taka  możliwość,  pod  warunkiem  że  byłoby  to  robione  w  całych 
miejscowościach, kompleksowo. O taki program można się pokusić.
Radna  Zofia  Dyła  –  czy  Urząd  Gminy  może  zobowiązać  tych  właścicieli, 
którzy kupili działki na osiedlu, żeby je chociaż uprzątnęli, skosili? 
Wójt –  jest to sprawa nie tylko  naszego osiedla. Jeżeli jest to bardzo rażące 
można ewentualnie zobligować do skoszenia.  
Radny Stanisław Gil – jeśli chodzi o wydobywanie piasku, to jakie podatki, 
korzyści Urząd będzie miał.
Wójt – jeżeli chodzi o kopalnie kruszyw to  jest podział w zależności od ilości 
ton,  które   wydobywa eksploatator.   Sprawozdanie  składane  jest  do  Urzędu 
Marszałkowskiego  w  formie  oświadczenia.  40%  tej  opłaty  otrzymuje  Urząd 
Marszałkowski, a 60% jest przekazywane do nas. W tej chwili nikt nie dostał 
żadnej decyzji na wydobywanie piasku na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w międzyczasie wpłynęły pisma: 
-z Państwowej Inspekcji Pracy. Pan Wójt już powiedział o tym. Stosowne
   wyjaśnienia zostały złożone. Do końca roku Pan Wójt tak ma zagospodarować
   czas, żeby urlop wykorzystać.
- odn. modernizacji ujęcia wodociągowego "Parzniewice". O tym Pan Wójt
   również mówił. Pisma przekazane są lub będą do Przewodniczących Komisji
   Rady Gminy, z prośbą o zapoznanie się z nimi. 
- ze Starostwa Powiatowego w Bełchatowie  z apelem o pomoc dla
   poszkodowanych w nawałnicy gmin.
-  ze sołectwa Ścichawa z prośbą o ośrodki, które otrzymali.
-  od  Rady Powiatu w Bełchatowie wraz ze sprawozdaniem Powiatowego
   Rzecznika  Konsumentów, które jest do wglądu.
-  z Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób Upośledzonych w Aleksandrowie
   Łódzkim z propozycją współpracy i  prośbą o pomoc w stworzeniu
   infrastruktury do prowadzenia zajęć hipoterapeutycznych w ośrodku
   rehabilitacyjnym w Smugach.
- ze Starostwa Powiatowego z  prośbą o interwencję u sołtysów w sprawie
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   zapewnienia obiegu informacji między sołectwami a lokalną społecznością.
- od Pana Zbigniewa Pawłowskiego w sprawie wypowiedzenia umowy najmu
    lokalu użytkowego przeznaczonego na punkt apteczny w Klukach.

Radny Jerzy Konieczny zwrócił się z zapytaniem do Pana Wójta odn. odwiertu 
przymulonego.  Czy  kamera  była  wprowadzana,  bo  miało  być  chemicznie 
odmulone.
Wójt – trzy dni temu rozmawiałem. Obiecali, że w przyszłym tygodniu ma być 
to robione.
Radny Jerzy Dymiński – może by zorganizować kurs komputerowy w naszej 
gminie?
Wójt – jeśli będą chętni jest taka możliwość.
Przewodniczący  Rady  –  odnośnie  psów.  Większość  psów  to  jest  naszych. 
Myślę, że trzeba puścić kurendy do sołtysów, iż pies powiniem być zamknięty. 
Podobno to  trochę skutkuje, chociaż przez pół roku. 
Przewodniczący Rady poinformował również, że  jeden z mieszkańców naszej 
gminy  zadzwonił  osobiście  do  schroniska  w  Bełchatowie.  Mamy  podpisaną 
umowę  ze   schroniskiem   w  Łodzi,  które  jest  znacznie  tańsze  od  tego  w 
Bełchatowie, gdzie nie chcieli nas przyjąć.

Punkt 14 – Zakończenie obrad.

O godzinie 1520  Przewodniczący  Rady podziękował wszystkim za przybycie
i zakończył  obrady.

...............................................................                    ..................................................................
Protokołowała: Grażyna Cisowska                                    Przewodniczący Rady
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